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              18 MESOS                
 
 

Ja fa 18 mesos que vam signar el conveni per funcionaris i laborals del nostre 

ajuntament, i encara estem esperant que els òrgans de govern l’aprovin. 

CCOO hem enviat un requeriment al nou alcalde per tal que es porti a aprovació 
en el termini d’un mes.  Tal com diu la llei, l’ajuntament, un cop finalitzada la 
negociació, té l’obligació de presentar-ho a aprovació dels seus òrgans de govern. 

En cas contrari estudiarem emprendre les accions que considerem davant 
aquesta manca de bona fe en la negociació, i desconsideració a la plantilla. 

Escrit presentat a alcaldia:  https://bit.ly/CCOO-CONVENI-ALCALDE 

La situació és molt seriosa, i l’ajuntament s’està jugant la credibilitat de tot el que 

negocia, ara i en el futur. 

O, potser hi ha qui vol enfonsar el vaixell? 
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